
 

 
 

 
FORMAT AGENDERINGSVERZOEK 

 
Dit format is bedoeld om door een lid/fractie een bepaald onderwerp in een informatieve 
raadsvergadering te bespreken. Het is van belang dit format zo volledig en duidelijk als 
mogelijk in te vullen, zodat het Presidium het onderwerp adequaat kan inplannen en de 
overige fracties en het college zich goed kunnen voorbereiden. 
 
Datum indiening 11 maart 2025 
Naam lid / Fractie  Koen van Dijk, Fractieopvolger VVD 
 
Onderwerp 
 
Ontvlechting Metronetwerk 
 
Aanleiding om dit te bespreken 
 
In de nieuwe vervoersconcessie ( vanaf 2027) is afgesproken om de metro vaker te laten 
rijden. Omdat er niet meer voertuigen door de Oostbuis kunnen, zijn er wijzigingen in de 
huidige routes nodig. Eerder lag de optie op tafel om lijn 53 of lijn 54 niet meer naar 
Amsterdam CS te laten rijden, maar alleen naar Amsterdam Zuid. Gezien het grote verzet 
tegen deze optie, is dit besluit door de VRA toen niet genomen en is er besloten tot een 
algehele verkenning en daarvoor meer tijd genomen). Uit deze verkenning zijn vier opties 
gekomen. 

De fractie van de Diemense VVD verzoekt om agendering van dit onderwerp om tijdig een 
politieke discussie te kunnen voeren over de toekomst van het metronetwerk en te kijken 
hoe andere partijen in deze discussie staan. Daarnaast kan hetgeen naar voren wordt 
gebracht, gebruikt worden om onze regioraadsleden (en eventueel onze 
portefeuillehouder) te voeden, zodat zij namens Diemen een raadsbrede en gewogen 
keuze kunnen inbrengen en mogelijkheden voor een politieke strategie kunnen verkennen 
om het beste voor Diemen voor elkaar te krijgen 
 
 
Om die reden verzoeken wij dit onderwerp te agenderen voor de informatieve Raad van 22 
mei. Wij hebben in de planning van dit verzoek met twee zaken rekening gehouden: er moet 
zoveel mogelijk informatie beschikbaar zijn en tegelijkertijd moet de discussie ook tijdig 
gevoerd worden om ervoor te zorgen dat de regioraadsleden en eventueel de 
portefeuillehouder nog iets met ons geluid kunnen doen. 

Op 11 maart 2025 is er in Diemen een bewonersbijeenkomst en in diezelfde maand zijn er 
bijeenkomsten in andere gemeenten. In april is er een bijeenkomst voor bedrijven, 
organisaties en ondernemers en in mei komt de VRA naar de gemeenteraden. Op 7 april is 
er een verdiepende sessie en eind april komt naar ons weten ook alle technische 
informatie beschikbaar. Vervolgens op 8 mei 2025 is er een bijpraatsessie waar de VRA 
langskomt om een en ander toe te lichten. In onze optiek zou deze sessie ook al gebruikt 
kunnen worden voor technische vragen, waarna we op 22 mei een politiek debat zouden 
kunnen houden over de metrolijnen (op 15 mei is indiener helaas niet beschikbaar) 

 
 
 



 

 
 
 
 
Doel van de bespreking/centrale debatvraag 
 
 
 
Welke optie met betrekking tot de ontvlechting van het metronetwerk heeft de 
voorkeur van de Raad? En voor welke optie zouden onze regioraadsleden (en 
wethouder) zich hard moeten maken? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Vragen aan de raad en college 
 
Welke optie met betrekking tot de ontvlechting van het metronetwerk heeft de 
voorkeur van de Raad? En voor welke optie zouden onze regioraadsleden ( en 
wethouder) zich hard moeten maken? 
 
 
Welke belangen moeten we hierin afwegen? 
 
Rol college 
 
Luisteren naar de geluiden in de Raad en deze meenemen naar de bestuurlijke 
overlegtafels. Inclusief de raad informeren welke optie er op dit moment prevaleert 
bij het collee.  
 
 
Gewenst /voorzien vervolg 
 

- Regioraadsleden en wethouder nemen geluiden mee naar hun regionale 
tafels 

 
 
Bij te voegen documenten 
 
https://www.vervoerregio.nl/mensenovermetro 
 
Eventueel later nog te ontvangen documenten 
 

https://www.vervoerregio.nl/mensenovermetro

